
Gjenoppbygging etter ekstremværet Hans!

Når man ser flomkonsekvensene etter ekstremværet Hans så skulle man tro at 
det er ikke lært noe som helst etter ekstremværet og flommene i 1995. At tiltak 
har vært fullstendig fraværende.
Det ser ut som om man har samlet opp alt nedfall av regn og ledet det inn i de 
store vassdragene. Der man trenger vannet til strøm produksjon er det fornuftig 
men ellers er det motsatte det som skulle vært gjort.

Nå gjelder det å finne ut av hva som kan gjøres for å helst unngå de 
konsekvensene vi opplever nå, neste gang et tilsvarende ekstremvær kommer.  
For det vil uomtvistelig skje. Kunnskap og teknologi finnes ikke som kan 
hindre det i å ikke skje igjen. 

Mye er ødelagt og gjenoppbygging kommer til å koste enormt.  Spesielt når 
infrastruktur og bebyggelse må flyttes. Å sikre jordbruk blir spesielt  
utfordrende.

Myndighetene, regjering og storting, må sikre at samfunnets ressurser benyttes 
der det garantert gir resultater. Og, der slike garantier ikke kan gis bør 
aktiviteten opphøre. Det gjelder alle former for elektrifiserings prosjekter. Som i
Norge garantert ikke har en innvirkning på klima.

Det er snart fylkes og kommunale valg og gjenoppbygging og premissene for 
det, bør få en sentral plass. Politikerne må vise at de forstår hva som må gjøres 
mht. gjenoppbygging og  at de vet å prioritere riktig.


